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INNKJØPSAVTALEN 
 
 

Saksbehandler:  Eli Eriksrud Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 13/1230    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
2/14 Fordelingsutvalget 12.03.2014 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Ingen. 
 
Bakgrunn 
Øyer AP har sendt inn følgende forslag til komitebehandling: 
KST 29/13 – Utvidelse av innkjøpsfaglig samarbeid 
Øyer AP ønsker å få vurdert omfang og gyldighetsområde av en slik avtale, og mulighet for 
den enkelte kommune til å foreta innkjøp av varer og tjenester fra lokale leverandører der 
dette anses tjenlig og hensiktsmessig. 
 
Foranledningen til Øyer APs initiativ er sak om utvidelse av innkjøpsfaglig samarbeid, 
INNOFF, med Sør Fron og Ringebu våren 2013. Initiativet er lagt fram for fordelingsutvalget 
tidligere, men eventuell konklusjon i fordelingsutvalget er ikke protokollert. 
 
Fakta 
INNOFF-samarbeidet 
INNOFF er et innkjøpssamarbeid organisert etter kommunelovens §27 og er derved et lovlig 
etablert innkjøpssamarbeid. Denne modellen for samarbeid egner seg for tjenesteutveksling 
både mellom kommuner og mellom kommuner og fylkeskommuner. Tjenesteutvekslingen 
består i at deltakerne i samarbeidet gjennomfører innkjøpskonkurranser for hverandre.  
 
Modellen krever vedtak i alle aktuelle kommunestyrer/fylkesting for å få samarbeidet 
etablert. Tilsvarende må endringer vedtas på samme måte. Som en betingelse for gyldighet 
er det opprettet et styre og et representantskap i tråd med vedtektene. Rådmannen i Øyer 
har vedtatt at Øyer kommune er representert i styret gjennom det etablerte 
innkjøpssamarbeidet mellom Lillehammer, Øyer og Gausdal ved innkjøpsleder. Øyer og 
Gausdal kommuner har i tillegg vedtatt (ved rådmannen) at kommunene representerer 
hverandre i representantskapet ved at en kommune er representant og den andre er vara 
for denne. Styret er det operative nivået hvor innkjøpssamarbeidet skjer, og styret 
rapporterer gjennom en årsmelding til representantskapet. Det er bestemt at INNOFF-
samarbeidet skal evalueres, evalueringsprosessen er i gang og resultatet vil bli lagt fram for 
kommunestyret.  
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Når det gjelder omfanget reguleres dette i hovedsak gjennom nasjonalt innkjøpsregelverk, 
enten Øyer kommune kjøper varer og tjenester alene, eller om det kjøpes varer og tjenester 
via rammeavtaler som er kontrahert for flere.  
 
Litt om regelverket for offentlige anskaffelser 
Kommunenes innkjøp er regulert gjennom Lov om offentlige anskaffelser og forskrift til 
denne. Lovens § 5 gir grunnleggende krav som er førende for alle anskaffelser. Et av 
områdene i § 5 er at alle anskaffelser, så langt det er mulig, skal være basert på 
konkurranse. Det et forbud mot diskriminering av leverandører, dette forbudet gjelder også 
mot positiv diskriminering eksempelvis å preferere lokale leverandører. Forskrift om 
offentlige anskaffelser gir krav til prosedyrer betinget av «kontraktens» verdi. 
Konkurranseprinsippet gjelder selv om det ikke er krav til prosedyre dvs også for innkjøp av 
en verdi under kr 100.000.  

 For kontrakter med en verdi over kr 100.000 er det krav til protokoll 

 For kontrakter med en verdi over kr 500.000 er det krav til kunngjøring nasjonalt 

 For kontrakter med en verdi over 1,6 MNOK er det krav til kunngjøring i EØS. 
 

Verdien av kontrakten beregnes for «ensartede varer/tjenester» i hele kontraktens levetid 
og under den juridiske enheten (som er Øyer kommune).  
 
Vurdering – tema i forhold til komitebehandling 
Omfang og gyldighetsområde av INNOFF-samarbeidet er avklart. Evaluering av samarbeidet 
er startet opp, resultatet av evalueringen vil bli lagt fram for formannskap/kommunestyre. 
Kjøp fra lokale leverandører er begrenset av lovverket, konkurranseprinsippet må ivaretas, 
likebehandling må sikres. Slik rådmannen ser det innebærer ikke vår innkjøpsorganisering/-
praksis begrensninger utover lovverket. 
 
Fagområdet er avklart. Rådmannen mener at temaet ikke egner seg som komitesak. 
 
 
 
 
 
 
 
Sveinar Kildal Eli Eriksrud 
Rådmann 
 



  Sak  3/14 
 

Side 4 av 9   

 

DRIFTS- OG INVESTERINGSPLAN FOR BARNEHAGE 2013 - 2015 
 
 

Saksbehandler:  Heidi Melby Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 13/410    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
23/13 Komite 1 18.09.2013 
27/13 Komite 1 23.10.2013 
2/14 Komite 1 12.02.2014 
3/14 Fordelingsutvalget 12.03.2014 
 
 
: 
 
 
Saksutredning: 
K-sak 16/13 i møte 21.03.2013 vedrørende barnehagestruktur, punkt 3 «Barnehageplanen 
rulleres i samarbeid med allerede eksisterende private barnehager i løpet av 2013». 
 
I fordelingsutvalgets møte 17.04.2013 ble saken tildelt K1. K1 la tidsplan for rulleringen og 
Laila A Jonassen Skåden ble valgt som saksordfører, saksbehandler Heidi Melby. Forskjellige 
sider ved saken ble drøftet i komitemøtene 12. juni, 28. august, 18. september og 23. 
oktober. Det ble gjennomført møte (03.09.13) med de private barnehagene for å avklare om 
de har innspill til framtidig behov for barnehageplasser og om eventuelle utbyggingsplaner. I 
møtet 23. oktober vedtok komiteen under henvisning til pågående drøftinger i 
økonomiplan- og budsjettsammenheng, å avvente videre behandling. 
 
Vurdering: 
 
Utbyggingen av Vidarheim barnehage er i gang, det investeres 20 mill kr i løpet av 
våren/sommeren 2014, bygget tas i bruk som barnehage august 2014. 
 
Barnehageåret 2013/14 er det mange ledige plasser, 14 i Orretun og 8 i Dulven. Det finnes 
potensiale for midlertidige plasser (Mosjordet, Vidarheim og Hågåsletta). Det er stor 
usikkerhet forbundet med økt etterspørsel som følge av Trodal-utbyggingen. Med dette som 
utgangspunkt rår saksbehandler i samråd med rådmannen komite 1 til å sende saken tilbake 
til Fordelingsutvalget med forslag om å avvente videre arbeid.  
 
 
Komite 1 sin enstemmige innstilling: 
K1 rår Fordelingsutvalget til å akseptere at komiteen utsetter videre behandling til høsten 
2014. Det er viktig å vurdere situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og 
inntaket for barnehageåret 2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også 
en premiss inn i vurderingen av tidspunktet for rullering av planen. 
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Behandling/vedtak i Komite 1 den 12.02.2014 sak 2/14 
 
Behandling: 
 
Komiteen drøftet saksordførers innspill fra saksbehandler. 
 
Vedtak: 
Komite 1 sin enstemmige innstilling: 
K1 rår Fordelingsutvalget til å akseptere at komiteen utsetter videre behandling til høsten 
2014. Det er viktig å vurdere situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og 
inntaket for barnehageåret 2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også 
en premiss inn i vurderingen av tidspunktet for rullering av planen. 
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UNIVERSELL UTFORMING PÅ BUSSHOLDEPLASSENE. 
 
 

Saksbehandler:  Torstein Hansen Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 14/265    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
4/14 Fordelingsutvalget 12.03.2014 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Ingen. 
 
Bakgrunn: 
Fra Eldrerådet er mottatt følgende forslag, jfr. oppfordring  fra Fordelingsutvalget: 
 
 
1: Ruteoppslagene: 
Universell utforming på bussholdeplassene. 
En stor del av de eldre benytter seg av kollektiv transport. Øyer Eldreråd ber Øyer kommune 
gjøre en henvendelse til Oppland kommune/Opplandstrafikk  når det gjelder 
ruteoppslagene på bussholdeplassene. Av hensyn til mennesker med nedsatt syn, og den 
lange mørketida vi har om vinteren, mener vi oppslagene må få større og tydeligere skrift. 
På sikt må en arbeide for at Statens Vegvesen utstyrer leskurene med lys, gjerne med 
beveglsessensorer.  
 
 
Vurdering – tema i forhold til komitebehandling: 
Kommunen har ikke ansvaret for bussholdeplassene, men rådmannen foreslår at innspillet 
fra Eldrerådet sendes Oppland fylkeskommune som rette instans. 
 
 
 
 
 
 
 
Sveinar Kildal Torstein Hansen 
Rådmann 
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IKT-OPPLÆRING 
 
 

Saksbehandler:  Frode Fossbakken Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 14/268    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
5/14 Fordelingsutvalget 12.03.2014 
 
 
Bakgrunn: 
Eldrerådet har følgende forslag til sak  til Fordelingsutvalget: 
 
IKT - opplæring; 
Stadig flere offentlige instanser legger opp til at befolkningen må bruke PC eller 
mobiltelefon for å få tilgang til informasjon og å utføre sine tjenester. Ikke alle har mulighet 
til å skaffe seg opplæring  om bruken av slike hjelpemidler, og faller derfor utenfor allmenn  
informasjon og tjenester. Dette gjelder i særlig grad eldre mennesker. 
Øyer Eldreråd ber om at Øyer kommune legger til rette for slik skolering. 
 
Eldrerådet har også merket seg at kommunens omsorgsplan ikke har tatt høyde for slik 
utvikling. Vi mener at denne  opplæringen er en vesentlg del av omsorgsoppgaven for å 
bedre livskvaliteten for innbyggerne.  
 
Vurdering – tema i forhold til komitebehandling: 
 
Nettkafeen var en side-effekt av prosjektet med nettkafe for ungdom på Tretten.  Dette 
tilbudet ble etablert i 2002-2003, nettkafeen for eldre samme sted.  Et samarbeid med 
Frivillighetssentralen. 
Det ble holdt kurs og arrangert temadager, ellers var nettkafeen basert på å dele kunnskap, 
et møtested hvor den som kunne noe, delte det med andre.  Nettkafe for eldre ble avholdt i 
bibliotekets åpningstid, i den grad bibliotekpersonalet kunne bistå med veiledning.  Det var 
stort sett en fast gruppe som møttes.  Utstyret ble etter hvert for dårlig, og leasing 
fordyrende, opprinnelig var utstyret anskaffet av DnbNor til ungdomsprosjektet.  
 
Det har også vært arrangert kurs på biblioteket i Øyer i samarbeid med pensjonist Håkon 
Løken med fartstid fra voksenopplæring.  Dette ble avslutta fordi «markedet ble metta» og 
Løken hadde andre oppdrag. 
 

Dette er ikke et kommunalt ansvar, det koster peker, vanskelig å prioritere.  Uaktuelt, slik 
rådmannen ser det er det lite egnet som komitesak. 
 
 
Sveinar Kildal Frode Fossbakken 
Rådmann 
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REFERATER 
 
 

Saksbehandler:  Marit Getz Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 14/292    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
6/14 Fordelingsutvalget 12.03.2014 
 
 
 
Svar på henvendelse til HIL om studentprosjekt for Øyer kommune – 
Bevilgninger til turist-/idrettsrelaterte arrangement: 
 
Fra: Finn.Olsen@hil.no [mailto:Finn.Olsen@hil.no]  
Sendt: 27. februar 2014 09:53 
Til: Mari Botterud 
Kopi: Bente.Ohnstad@hil.no 
Emne: Fw: STUDENTPROSJEKT FOR ØYER KOMMUNE 

 

Hei!  
Beklager at det har tatt så lang tid for å gi deg et svar på dette.  
 
Henvendelsen fra Øyer Kommune er distribuert til studiemiljøene på Avdeling for økonomi 
og organisasjonsvitenskap hvor det har blitt diskutert.  
 
Studiemiljøet på Økonomi og administrasjon (ØKADM) valgte å legge det ut til 3. som en 
mulig bacheloroppgave med følgende tekst:  
 
"ØKA 2010: Bacheloroppgave - Oppgaveideer fra Øyer kommune og Eidsiva + påminning om 
innlveringsfrist  
By Gudbrand Lien, 2013-12-13 09:56  
Mulig bacheloroppgave for Øyer kommune  
Gjennom de siste 25 år har Øyer kommune bevilget midler til turist- og idrettsrelaterte 
arrangementer. Hafjell alpinsenter, som åpnet 10.desember 1988, var som kjent 
arrangørsted for alpine øvelser under OL i 1994, men det er arrangementer på andre 
arenaer som også får støtte.  
Markedsverdien av turist- og idrettsrelaterte arrangementer er vanskelig å beregne, men 
Øyer kommune ønsker å vite mere om hvilken betydning disse arrangementene har for 
kommunen. Dette kan være et aktuelt emne for bacheloroppgave, spesielt for de som enten 
ønsker en oppgave innen markedsføring, brand management eller samfunnsøkonomi 
(avhengig av hvordan oppgaven vinkles). Dersom interesse for denne oppgaven, kontakt 
noen i fagstaben for nærmere diskusjon (ett etterfølgende skritt blir å diskutere oppgaven 
med noen i Øyer kommune)."  
 
Dessverre så meldte det seg ingen studenter. Erfaring er at studentene tar sine egne valg for 
bacheloroppgaver og ser ikke fordelen ved å utnytte henvendlser som denne. Vi kan ikke 
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pålegge studentene valg av tema for bacheloroppgaven.  
 
Reiseliv har behandlet henvendelsen i et fagmøte, men syntes at oppgaven virker for 
kompleks for en bacheloroppgave. Fagmiljøet på reiseliv mener at tema og omfang passer 
bedre for en masteroppgave.    
 
Mastermiljøet har masteroppgaveseminar på høsten hvor studenter får forelagt mulige 
innspill til masteroppgaver. Denne henvendelsen kom for sent for årets 
masteroppgaveskriving.  
 
Vi ser positivt på å få slike henvendelser og ønsker å tilby dem for våre studenter. Vi fikk 
dessverre ikke til dette for vårens bachelor- og masteroppgaveskriving, men håper på bedre 
resultat en annen gang.  
Avdelingen samarbeider godt med Hafjell Alpinsenter og har flere aktiviteter sammen med 
dem.  
 

Vi håper å kunne være mer behjelpelig ved en senere anledning. Igjen beklager at vi ikke har 
gitt tilbakemelding på dette før.  
 
Mvh  
Finn Olsen  
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